



## 國立臺灣大學國際研修住宿資格保留申請書 NTU Study Abroad Student Dormitory Reservation Application Form

### 1. 個人資料 Personal Particulars

姓名 Name	學號 Student Number
系／所 Department/Institute	年級 Year
現住宿舍名稱 Name of Dormitory	現住宿舍房號 Room Number

### 2. 國際研修資訊 Study Abroad Information

研修學校／機構 Name of Host University/Institution	
出發日期 Departure Date	返校日期 Return Date

本人聲明本頁內所填報的資料均屬正確，敬請學生住宿服務組協助保留住宿資格。  
I declare that the information given on this form is correct. Please assist in reserving the student dormitory.

簽名 Signature	日期 Date
-----------------	------------

#### 此欄由辦理機關處理 FOR OFFICIAL USE ONLY

國際事務處簽章 Stamp by the Office of International Affairs	學生住宿服務組審核 Review by the Student Housing Service Division

註<sup>1</sup>：本申請表必須在學期結束前且尚未出境時提出，經由國際事務處蓋章後，親自送至學生住宿服務組。

Note<sup>1</sup>: Dormitory Reservation Application must be done **before the end of the semester and departure**. This form must be stamped by the Office of International Affairs and submitted to the Student Housing Service Division, Office of Student Affairs.

註<sup>2</sup>：如於學期結束後提出、未經國際事務處承辦專員簽章及住宿服務組承辦人員審核之申請，不得申請住宿資格保留。

Note<sup>2</sup>: The Dormitory Reservation Application which was (1) submitted after the end of the semester; and (2) was not stamped by the Office of International Affairs and the Student Housing Service Division will not be accepted.